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 INTERPELACJA 
 

 
 

Szanowny Panie Marszałku, 

na podstawie art. 23 ustawy o samorządzie województwa z dnia 5 czerwca 1998 r.                        
(t.j.: Dz. U. z 2024 r., poz. 566) składam interpelację w sprawie udziału w budowie i prowadzeniu 
Muzeum Matematyki (MuMa). 

 

Na ostatniej sesji Sejmiku Województwa Wielkopolskiego swoje wystąpienie miał Pan Dariusz 

Grzybek Prezes Zarządu Fundacji Zakłady Kórnickie z/s w Kórniku. Oprócz wielu przedsięwzięć 

realizowanych przez Fundację, a związanych m.in. z Wielkopolskim Rokiem Władysława 

Zamoyskiego, Fundacja zainicjowała i jest zaangażowana również w projekt budowy Muzeum 

Matematyki (MuMa), które swoją lokalizację ma mieć właśnie w Kórniku. W związku z tym, proszę 

o przedstawienie informacji: 

 Czy Fundacja Zakłady Kórnickie zwracała się do Pana Marszałka, czy też całego Zarządu 

Województwa z informacją/prezentacją na temat planowanej budowy Muzeum 

Matematyki, a jeśli tak to kiedy i kto w imieniu Fundacji występował ? Jeśli taka 

propozycja została ze strony FZK przedstawiona, proszę o udostępnienie jej 

szczegółów w tym ewentualnej korespondencji prowadzonej w tej sprawie.  
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 Czy Fundacja Zakłady Kórnickie zwracała się z propozycją udziału finansowego w samej 

budowie Muzeum Matematyki oraz bieżącym jej funkcjonowaniu już po 

wybudowaniu jako instytucji kultury, względnie innej formie organizacyjnej?  Jeśli taka 

propozycja została ze strony FZK przedstawiona, proszę o udostępnienie jej 

szczegółów w tym ewentualnej korespondencji prowadzonej w tej sprawie.  

 

Z poważaniem 

       


